



## Resumption of Shanghai Pudong (PVG) Airport T1 Same Day Connect Services

2023.3.21

Dear Travel Partners

**With effective 22MAR2023**, Shanghai Pudong Airport (PVG) Terminal 1 Transit Hall will be available for the same day connection/transit services.

Therefore, our (MU/781) same day connection/transit services resumption are announced as follows:

### 1. For the Through Flights

i.e. same day connection/transit at PVG T1 either for **China Domestic to International (DI)** or **International to China Domestic (ID)**.

Passenger(s) shall get his/her Boarding Passes from the point of origin with his/her check-in baggage(s) tagged through to the final destination as the ticketed itinerary. However, **all the Check-in baggage(s) must clear through China Customs at the transit point (PVG, T1)** before get it/them onto the onward flight.

### 2. For the Connected Flights

i.e. same day connection/transit at PVG T1 either for **International to International (II)** or **China Domestic to China Domestic (DD)**

Passenger(s) shall get his/her Boarding Passes from the point of origin with his/her check-in baggage(s) tagged through to the final destination as the ticketed itinerary. **All Check-in Baggage(s) shall clear through the Customs at the final destination.**

### 3. Minimum Connecting Time (MCT)

With either MU or FM operating flight(s), the MCT for **China Domestic to International (DI)** or **International to China Domestic (ID)** at PVG T1 is **90 minutes**.

With either MU or FM operating flight(s), the MCT for **International to International (II)** is **100 minutes**.

Friendly Reminder:

All MU/781 ticket must be within its ticket validity for ticket exchanged/refund process by the original ticket issuing agency/department. Any already expired MU/781 ticket is unable to be accepted for any further manual exchange/refund request.

Your understanding and support are highly appreciated!



## 关于恢复经浦东机场 T1 航站楼中转联运业务的通知 2023. 3. 21

尊敬的航空旅行同业 大家好，

自 2023 年 3 月 22 日起，浦东机场 1 号航站楼中转厅正式投入使用，经浦东机场 1 号航站楼转机的通程航班以及国际转国际联程中转全面恢复。现将具体要求通知如下：

### 一、通程航班手续办理

东上航实际承运且在浦东机场 1 号航站楼当天转机的国内转国际（DI）、国际转国内（ID）的航班，旅客在始发站领取续程登机牌，托运行李联运至续程航班目的地，其托运行李在中转站完成海关清关手续。

### 二、“联程值机、行李直挂”中转办理

东上航实际承运且在浦东机场 1 号航站楼当天转机的国际转国际（II）或国内转国内（DD）的航班，旅客在始发站领取续程登机牌，托运行李联运至续程航班目的地。

### 三、MCT 时间标准

1. 东上航实际承运且经浦东机场国内国际(地区)航班互转（DI/ID）最短衔接时间为 90 分钟。
2. 东上航实际承运且经浦东机场国际(地区)转国际(地区)航班（II）最短衔接时间为 100 分钟。

友情提示：所有东航（MU/781）客票相关退票/改签手续，都必须于原始客票的有效期限内完成。任何逾期 MU/781 客票都无法再受理进行人工退改签申请。

如有任何问题/需求，请与您当地的东方航空营业部联络。

感谢您的理解与支持！